

<p>PETITION AGAINST ESTABLISHING A REGIONAL LANDFILL SITE IN THE MUNICIPALITY OF ALLEYN-AND- CAWOOD (DANFORD LAKE)</p>	<p>PÉTITION CONTRE L'ÉTABLISSEMENT D'UN SITE D'ENFOUISSEMENT RÉGIONAL DANS LA MUNICIPALITÉ D'ALLEYN-ET- CAWOOD (DANFORD LAKE)</p>
<p>We, the undersigned, after carefully considering the pros and cons of the proposed regional landfill, formally petition the Alleyn-and-Cawood Municipal Council :</p> <p>(1) to cancel, effective immediately, Resolution 034-04-05 (the resolution to host an engineered landfill site) and any other passed resolution directly or indirectly supporting this project, and</p> <p>(2) to withdraw their support for this project immediately.</p>	<p>Après avoir soigneusement soupesé les avantages et les inconvénients du projet de site d'enfouissement régional, nous, soussigné(e)s, demandons au Conseil municipal d'Alleyn-et-Cawood :</p> <p>(1) d'annuler, avec effet immédiat, la Résolution 034-04-05 (dans laquelle le Conseil déclare son intention d'accueillir un site d'enfouissement technique) et toute autre résolution directement ou indirectement en faveur du projet et</p> <p>(2) de retirer son appui au projet immédiatement.</p>

Name/Nom _____ Resident or ratepayer of/ Yes/Oui
 Address/Adresse _____ Résident ou contribuable d' Alleyn-and-Cawood ? No/Non

Tel./Tél. _____ E-mail/Courriel : _____

Date _____ Signature _____

Name/Nom _____ Resident or ratepayer of/ Yes/Oui
 Address/Adresse _____ Résident ou contribuable d' Alleyn-and-Cawood ? No/Non

Tel./Tél. _____ E-mail/Courriel : _____

Date _____ Signature _____

Name/Nom _____ Resident or ratepayer of/ Yes/Oui
 Address/Adresse _____ Résident ou contribuable d' Alleyn-and-Cawood ? No/Non

Tel./Tél. _____ E-mail/Courriel : _____

Date _____ Signature _____

Name/Nom _____ Resident or ratepayer of/ Yes/Oui
 Address/Adresse _____ Résident ou contribuable d' Alleyn-and-Cawood ? No/Non

Tel./Tél. _____ E-mail/Courriel : _____

Date _____ Signature _____